
Dagsorden 
Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

10-2014 

Dato 

1. december  2014 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Per Birkmose 

Mødedeltagere  

Anja Søe Jensen. Bo Christiansen. Brian Hyldig.. Lisbeth Johansen. Lone Varming. Michael Thomsen. Per Birkmose. Rikke Løhr. Pernille 

Kjellberg. Bo Søndergård. Elevråd 
Fraværende 

 Karen Kjær. 
Næste møde (tid/sted) 

2/2-14, kl. 19.00 

 

Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, BE= Beslutning 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 BE • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

 

 

Alle 19.00 – 19.20 

2 I, D • Understøttende Undervisning (bilag) 

Finderup Kirke har rette henvendelse om tilbud om et 

korundervisning som en del af den understøttende undervisning. 

 

 

BS, alle 19.20 – 19.30 

3 I, D • Skole/hjem-samarbejde (bilag) 

Skolebestyrelsens princip om skole/hjemsamarbejde skal 

revideres, så det passer til den virkelighed, der er opstået i 

forbindeles med folkeskolereformen og lærernes nye 

arbejdstidsregler. 

 

 

alle 19.30  - 19.45 

4 I • Eventuelt 

 

 

 

 

Alle 19.45– 20.00 

 

OBS. Efter det ordinære møde er der en bid julefrokost - derfor den korte 

dagsorden. 

 

Referat: 
Punkt 0: 

Godkendt. 

 

Punkt 1: 

Elevråd 

Camilla og næstformand Mads har holdt møde med Bo. Elevrådet er i gang med at udarbejde kampagne 

vedr. trivsel og indeklima. 

Der blev også talt om "Takt og Tone".  

Pædagogisk Personale 

Der bliver arbejdet med "Takt og Tone" i grundskolen også på personalesiden. 

APV er undervejs. 

MED 

Møde d. 7/1. 

Formanden 

En del af SBs høringssvar er citeret i dagspressen. 

 



 

Ledelsen 

Ledelsesdag i dag. Dagsordenen handlede bl.a. om planlægningen af kommende skoleår. 

Et stillingsopslag har været oppe. Kun to ansøgere. Den ene indkaldes til samtale med henblik på 

ansættelse.  

Dispositionsregnskab kort fremlagt. Formanden foreslår, at der overvejes IT-investeringer. 

Varmeproblemerne: Kommunal "varmemand" er i gang med at justere på varmeanlægget. 

Alle pædagogiske medarbejdere skal på relationskompetencekursus i perioden efter jul. 

LP-vejledningsprojekt er søsat. 

 

Lang snak om langsigtede investeringer: især i forhold til IT, lyddæmpning af gangene på gl. side, 

boldgård, skaterplads mv. og lejrskoler. Punkt på møde, når budgettet skal lægges.  

 

Punkt 2: 

Skolen er blevet spurgt af Finderup Pastorat om vi vil være med til at skabe et tilbud om korsang. Det 

bakker SB op om. Forventningsafstemning skal udarbejdes. 

 

Punkt 3: 

BS har udarbejdet revideret forslag. Det er vedtaget. 

 

Punkt 4:  

Diskussion om lektiecafeen i forhold til indhold og til/fravalg. 

Bo C. fremlagde et par punkter fra landsmødet i "Skole og Forældre". 

Michael tager til møde hos Hou + Partner i næste uge. 

Snak om trafik ved skolen. 


